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Чрез Председателя на СОС

До г-н Васил Терзиев 
Кмет на Столична община

ПИТАНЕ

от проф. Вили Лилков - общински съветник в СОС

Относно: Кандидатурата на София за домакинство на зимните 
младежки Олимпийски игри през 2028 г.

Уважаеми г-н Терзиев,

До 2024 г. София три пъти кандидатства за домакинство на зимни 
Олимпийски игри (1992, 1994 и 2014 г.), а през 2018 г. СОС подкрепи със 
специална деклараи 1Я кандидатурата на София за домакин на Младежка 
зимна олимпиада i рез 2024 г. Независимо от заявяваните намерения 
столицата не полу i домакинство за нито един ог тези форуми. Пешо 
повече, на Витоша не съществува модерна спортна и техническа 
инфраструктура за з тмни спортове, старите съоръжения са амортизирани и 
постепенно излизат от употреба, нямаме дори и една въжена линия към 
планината.

През м. април 202^- г. президентът Румен Радев предложи София да се 
кандидатира за домакин на зимните младежки Олимпийски игри през 2028 
г. Па последвалите среши в Лозана ('Швейцария) и в София между 
президентите на Кългария и на Международния олимпийски комитет бе 
постигната договореност ;а съвместно изработване на пътна карта за 
издигането на rai дилатурата на София. На предстоящите летни 
Олимпийски игри в 1ариж разговорите ше продължат.



Предполагам, че тези действия са свързани с цялостен анализ, който 
показва, както възможностите на София и ползите за града ни от 
домакинството на Олимпиадата, така и необходимите действия и 
финансовите средс гва, за да бъде реализирано това престижно събитие.

Във връзка с изложеното по-горе и на основание чл. 129, ал. 1 и ал. 2 от 
Правилника за организацията и дейността на Столичния общински съвет 
задавам към Вас следните въпроси:

1. Консултирани ли са със Столична община намеренията на президента 
Румен Радев за обявяването на идеята София да бъде домакин на зимните 
младежки Олимпийски игри през 2028 г.?

2. Какви ангажих ентп е поела Столична община във Ваше лице пред 
президента на Република България, както и пред БОК и МОК. във връзка с 
кандидатурата на София?

3. Запознат ли сте с анализа, който е в основата на заявената кандидатура?

4. Смятате ли, че е необходимо Столичният общински съвет да изрази 
становище във връзка с кандидатурата на София за домакинство на 
зимните младежки Олимпийски игри през 2028 г.?

Желая да получа устен и писмен отговор на настоящото питане, което да 
бъде включено в дневния ред на предстоящото редовно заседание на СОС.

<

С уважение:

Ви ли Лилков


